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Gradonačelnik razgovarao sa 

ministrima Srebrenkom Golić i Vojinom 

Mitrovićem  

 

Ministar za prostorno uređenje, 

građevinarstvo i ekologiju Republike 

Srpske Srebrenka Golić najavila je da će u 

projekat energetske efikasnosti bolnice 

„Doktor Mladen Stojanović“ Prijedor biti 

uloženo blizu pet miliona maraka, a da će 

realizacija početi kada to bude 

dozvoljavala epidemiološka situacija. 

 „Oko četiri miliona maraka energetsko 

opremanje centralnog bloka i milion 

maraka je izmještanje i izgradnja nove 

kotlovnice“, rekla je Golićeva.Ona je 

boravila u Prijedoru gdje je sa 

ministrom komunikacija i transporta u 

Savjetu ministara  Vojinom Mitrovićem 

razgovarala sa gradonačelnikom Prijedora 

Daliborom Pavlovićem. Golićeva  je 

podsjetila da je Vlada Republike Srpske 

putem ovog ministarstva već ulagala u 

projekte energetske efikasnosti u Prijedoru 

i to u poslovnu zgradu Nacionalnog parka 

Kozara i po 550.000 KM za gimnaziju i za 

zgradu psihijatrije koja se nalazi pored 

centralne zgrade bolnice. 

 

 

 Ona je najavila da će Vlada Republike 

Srpske prenijeti bez naknade zemljište za 

razvoj nove industrijske zone u naselju 

Gornja Orlovača  na grad kako bi se 

krenulo u nove investicije. 

 „Potencijalni investitori, inostrani, 

svakodnevno dolaze gradonačelniku. Žele 

da grade neke poslovne objekte i 

zapošljavaju“, dodala je Golićeva. 

 Govoreći o auto-putu Banjaluka – 

Prijedor, ona je navela da je to žila 

kucavica privrednog i ekonomskog 

razvoja, da su provedene dvije javne 

rasprave da bi se iznašla najbolja rješenja i 

da je trasa povećana za kilometar i po u 

odnosu na prvobitno planiranu kako bi se 

smanjio broj objekata za rušenje i sveo na 

četiri stambena objekta, 12 pomoćnih i 

jedan je već srušen, od ukupno 90 na 

teritoriji Prijedora. 

 Ministar komunikacija i transporta 

 BiH Vojin Mitrović izjavio je  da je dobio 

dopise za trasu auto-puta u kojima se 

izražava negodovanje i nezadovoljstvo 

planom parcelacije. 

 „Današnje rješenje praktično je prevazišlo 

sve to probleme“, rekao je Mitrović i 

dodao da je broj objekata predviđenih za 

uklanjanje zanemariv u odnosu na strateški 

projekat. 

On je naglasio da će svima, kojima 

imovina bude eksproprisana, biti 

nadoknađena šteta, da niko neće biti 

oštećen i da će to biti sigurno na 

zadovoljstvo ljudi. 

 „Razgovarali smo i o željezničkom 

saobraćaju i povezivanju pruga Banjaluka 

– Prijedor i inicijativi za povezivanje 

željeznice dalje sa Bihaćem i rekonstrukciji 

pruge od Bihaća ka Splitu, takozvane 

Unske pruge i na tome ćemo sigurno 

raditi“, dodao je Mitrović. 

 On je najavio da će pokrenuti inicijativu 

da se riješe pitanja bezbjednosti saobraćaja 

na dva pružna prelaza u Prijedoru i najavio 

otvaranje graničnog prelaza Novi Grad da 

se omogući privremeno teretni saobraćaj 

prema Hrvatskoj. 

Gradonačelnik Prijedora rekao je da je od 

Ministarstva dobio informacije da su u 
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najvećem dijelu problemi u vezi sa trasom 

auto-puta Banjaluka – Prijedor riješeni. 

„Od građana sa terena sam dobio 

informacije da je ostala još jedna dionica 

auto-puta u dužini od oko 100 metara 

sporna gdje je, prema navodima građana, 

auto-put previše blizu kuća. Dogovorili 

smo da je realno moguće pomjeriti taj dio 

čime smatramo da će biti riješen i taj 

problem“, dodao je Pavlović i najavio da 

će posjetiti građane na terenu i obrazložiti 

rješenje. 

Gradonačelnik i ministri posjetili su potom 

i prijedorsku bolnicu. 

 

Održan nastavak 3.sjednice Skupštine 

grada 

 

Odbornici Skupštine grada Prijedora su u 

nastavku 3. sjednice Skupštine grada 

Prijedora  imenovali  komisiju za mlade 

nakon što je dostavljena saglasnost  za 

imenovanje  vanjskih članova  komisije od 

strane Omladinskog savjeta grada. Ovu 

komisiju iz reda odbornika čine Saša 

Bursać, Zlatko Ritan i Srđan Adamović, te 

Maja Kljujić i Gordan Borojević iz reda 

Omladinskog savjeta grada Prijedor. 

Donesene su odluke kojima se ide u 

proceduru imenovanja sekretara Skupštine 

grada, po jednog člana školskih odbora u 

Osnovnoj školi „Jovan Dučić“ Lamovita i 

Mašinskoj školi i jednog člana Odbora za 

žalbe.Po preporuci Ministarstva uprave i 

lokalne samouprave Republike Srpske, 

Skupština grada donijela je odluku o 

odgađanju izbora za članove savjeta 

mjesnih zajednica.Vršilac dužnosti 

sekretara Skupštine grada Željko Škondrić 

izjavio je  da je predviđeno da se izbori za 

savjete mjesnih zajednica održavaju tri 

mjeseca nakon lokalnih izbora, ali da je 

ove godine Ministarstvo uprave i lokalne 

samouprave preporučilo da se odgode do 

sredine septembra zbog epidemiološke 

situacije, te da je taj prijedlog podržao i 

Savez opština i gradova Republike Srpske. 

 „Mi smo razmatrali  taj prijedlog i donijeli 

odluku kojom odgađamo izbore do 

daljnjeg. Kada se steknu uslovi za 

održavanje izbora, Skupština grada će 

donijeti odluku o raspisivanju izbora“, 

dodao je Škondrić.Odbornici su usvojili i  

Odluku o davanju saglasnosti na Aneks 1 

ugovora o zakupu poljoprivrednog 

zemljišta ,  Godišnji program mjera za 

sprečavanje i suzbijanje, eliminaciju i 

eradikciju zaraznih bolesti kao i  Godišnji 

program mjera sistematske preventivne 

dezinsekcije i deratizacije te Godišnji plan 

mjera sistematske preventivne dezinsekcije 

i deratizacije.Usvojeni su i prijedlozi  

Rješenja o utvrđivanju liste stručnjaka,  

Odluke o visini boravišne takse na 

području Grada Prijedor i Program 

upotrebe sredstava od boravišne takse na 

području Grada Prijedor za 2021. 

godinu.Odbornici su usvojili i  Izvještaj o 

radu Fondacije za razvoj "Prijedor" za 

2020. godinu,  Informaciju o realizaciji 

budžetskih sredstava za poljoprivrednu 

proizvodnju za 2020. godinu, Informaciju 

o realizaciji Programa korištenja sredstava 

za podsticaje u preduzetništvu i Izvještaj o 

realizaciji Odluke o uvođenju subvencija 

za korisnike vodnih usluga.  

  

Gradonačelnik posjetio Udruženje  

 „ Žene u umjetnosti“ 

 

Gradonačelnik Prijedora Dalibor Pvlović 

posjetio je  u povodu Dana žena Udruženje 

„Žene u umjetnosti“. 

„Ovo je mali, skromni doprinos mene kao 

gradonačelnika i Gradske uprave da znaju 

da imaju podršku i da sve ono što su radile 

u proteklih deset godina nije ostalo 

nezapaženo“, rekao je Pavlović novinarima 

u Prijedoru. 

On je najavio da će grad i ubuduće stajati 

iza onogo što ovo udruženje bude radilo u 

narednom periodu. 

„Posebno sam ponosan što grad ima ovako 

vrijedne i ovako stručne sugrađanke. Želim 

im sretan 8. mart i da nastave da rade 

ovako dobro kao što su i radile“, dodao je 

Pavlović. 
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Predsjednica Udruženja Biljana Anđelić 

rekla je da je za ovu godinu u planu čitav 

niz aktivnosti kojima će biti obilježeno 

deset godina postojanja i rada ovog 

udruženja. 

Ona je navela da je za ovu deceniju oko 

200 članova prošlo kroz udruženje, da je 

stalnih i kontinuirano aktivnih oko 20, a da 

se po određenim projektima, u zavisnosti 

od tema, angažuju vanjski saradnici. 

Trenutno je aktuelna instalacija silueta u 

kombinaciji s pjesničkim stvaralaštvom i to 

je prvi događaj u programu obilježavanja 

desetogodšnjice Udruženja.  

 

 

Gradonačelnik Prijedora Dalibor 

Pavlović razgovarao sa direktoricom 

Republičke uprave za geodetske i 

imovinsko-pravne poslove Bosiljkom 

Predragović 

 

Pavlović je nakon sastanka pozvao 

sugrađane iz novih naselja / Vrbice, 

Aerodromsko naelje i  Janjića pumpe / koji 

to do sada nisu učinili da podnesu zahtjeve 

za formiranje parcela u što skorijem roku 

kako bi se okončao proces legalizacije 

zemljišta koje je ljudima dodijeljeno prije 

više od 20 godina. 

„U Aerodromskom naselju 763 parcele su 

završene. Problem je bio u 55 parcela jer 

su nepoznate bile adrese kako bi se rješenja 

poslala tim građanima i 140 parcela nije 

formirano i iz tog razloga nije bilo moguće 

završiti posao koji je započet“, rekao je 

Pavlović. 

On je naveo da u naselju Janjića pumpa tek 

treba da započne ovaj proces, da je 290 

parcela formirano i 215 je neophodno 

formirati, a da je u Vrbicama 445 parcela 

formirano i još treba 231 kako bi se 

krenulo s javnim izlaganjem i osnivanjem 

katastra nepokretnosti. 

„Oni koji do sada nikada nisu podnosili 

zahtjev da im se odrede parcele, oni sad to 

treba da urade. To je prvi korak koji 

građani treba da urade da bismo dalje 

nastavili s aktivnostima za legalizaciju tog 

zemljišta da pređe u njihovo vlasništvo. 

Bez toga, RUGIPP i mi ne možemo ništa 

da uradimo“, naglasio je Pavlović. 

 

 
  

On je podsjetio da se ovaj proces odnosi na 

legalizaciju zemljišta, a da se legalizacija 

kuća obavlja na isti način kao i za sve 

građane u Republici Srpskoj. 

Direktorica RUGIPP-a Bosiljka 

Predragović izjavila je da dalji koraci 

zavise od građana. 

 „Koristim priliku da ih pozovem da u što 

većem broju i kraćem roku podnesu te 

zahtjeve kako bismo mi mogli iz ostalih 

područnih jedinica povučemo ljude i 

napravimo jednu akciju kako bismo izvršili 

formiranje građevinskih parcela i 

omogućili ljudima da nakon osnivanja 

katastra uđu u postupak legalizacije“, rekla 

je Predragovićeva. 

Ona je dodala  da tamo gdje nisu formirane 

građevinske parcele, nisu ni uplanjeni 

objekti, a to je obaveza svakog lica. 

„Građani su dužni, a i olakšaće i ubrzaće 

ovaj postupak osnivanja katastra 

nepokretnosti“, poručila je Predragovićeva. 
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Ona je dodala da je s gradonačelnikom 

Prijedora razgovarala i o drugim temama, 

kao što su parcelacija na trasi auto-puta 

Banjaluka-Prijedor, mogućnost uvećanja 

prihoda od poreza na nepokretnosti i 

eksproprijacija za sistem 

vodosnabdijevanja Crno vrelo. 

 „Moram da istaknem jednu jako dobru 

saradnju sa gradom Prijedorom, jer ako mi 

znamo koji su planovi i aktivnosti jedne 

jedinice lokalne samouprave, i mi 

planiramo svoje poslovanje, program rada i 

preraspodjelu kadrova. Nadam se da ćemo 

i ubuduće ovako sarađivati da sve te 

aktivnosti zajedno radimo, da ne bude 

preskakanja koraka koji su se dešavali u 

nekim jedinicama lokalne samouprave, a 

riješeni imovinski odnosi su prvi korak ka 

bilo kakvom infrastrukturnom projektu“, 

zaključila je Predragovićeva. 

 

Ozvaničen početak radova na 

rehabilitaciji magistralnog puta 

Prijedor-Banja Luka 

 

Gradonačelnik Prijedora Dalibor Pavlović 

prisustovao je u Kozarcu zvaničnom 

početku radova na rehabilitaciji 

magistralnog puta Prijedor – Banjaluka. 

Vršilac dužnosti direktora preduzeća 

„Putevi Republike Srpske“ Davor 

Kostrešević izjavio je novinarima  da je s 

obzirom na povećanu frekvenciju 

saobraćaja i povećan broj saobraćajnih 

nezgoda na potezu magistralnog puta M4 

od Prijedora do Banjaluke rehabilitacija 

postala gotovo strateškog značaja. 

 „Rehabilitacija će se raditi u tri faze: 

Kozarac – Lamovita, Lamovita – Ivanjska i 

Ivanjska – Šargovac, selektivno, prema 

prilivu finansijskih sredstava. U ovoj 

godini Javno preduzeće `Putevi Republike 

Srpske` ima namjeru da za rehabilitaciju 

ovog dijela putnog pravca izdvoji oko 

osam miliona maraka“, rekao je 

Kostrešević. 

On je naveo da je dužina obuhvata 37,5 

kilometara, a da je prednost u tehničko-

tehnološkom smislu to što će se završni 

sloj asfalta raditi od splitmastiks asfaltne 

mješavine što poboljšava karakteristike 

putnih komunikacija. 

 

 
 

„Saobraćaj će, nažalost, biti zatvoren zbog 

tehnologije izvođenja radova i vršiće se 

alternativnim obilaznim pravcem kroz 

naselje. Samo trajanje u ovom momentu 

zavisi od dinamike radova, ali gledaćemo 

da ga svedemo na najmanju moguću mjeru. 

Ovom prilikom apelujem na učesnike u 

saobraćaju za strpljenje i da u startu 

planiraju svoje vrijeme“, poručio je 

Kostrešević. 

Gradonačelnik Prijedora Dalibor Pavlović 

zahvalio se u ime grada „Putevima 

Republike Srpske“ koji su se odlučili za 

rehabilitaciju ovog puta koja je značajna i 

za građane i za privrednike. 

„Ovo će uveliko pomoći da smanjimo broj 

saobraćajnih nezgoda, a takođe i 

privrednicima omogućiti bolju i bržu 

komunikaciju sa Banjalukom“, rekao je 

Pavlović. 

On je podsjetio na to da je grad odobrio 

korištenje obilaznice za vrijeme radova i 

obavezao izvođača radova da sanira štetu 

koja eventualno nastane tokom izvođenja 

radova. 

„Naši građani nemaju razlog za 

zabrinutost. Ako bude nastalo problema na 

toj cesti, biće sanirani u što skorijem roku i 

put će biti vraćen u prvobitno stanje“, 

poručio je Pavlović. 

 

Gradonačelnik: Mještani Gornje 

Lamovite će dobiti društveni dom koji 

čekaju 40 godina 
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Gradonačelnik Prijedora Dalibor Pavlović 

je posjetio mjesnu zajednicu Gornja 

Lamovita gdje je sa mještinama razgovarao 

o aktuelnim životnim pitanjima  i 

problemima sela. 

„ Ovdje je u toku izgradnja društvenog 

doma, a ugovor je potpisan u novembru 

prošle godine upravo na inicijativu 

predsjednika Savjeta mjesne zajednice koji 

je sve ovo i pokrenuo. Gradu je 

ispostavljena prva privremena situacija od 

70.000 KM koju će Grad da plati, a ukupan 

iznos ovog dijela radova do krova je 

124.000 KM koji se sutra završava, a onda 

ćemo odrediti slijedeće faze završetka 

ovog objekta“, izjavio je Pavlović 

novinarima. 

 

 
 

On je dodao da je vrijednost radova više od 

300.000 KM i najavio etape u daljim 

radovima kako bi objekat, koji mještani 

čekaju više od 40 godina, konačno bio  i 

završen. 

Predsjednik Savjeta mjesne zajednice 

Gornja Lamovita Dalibor Lajić je potvrdio 

da na ovom području živi oko 2500 

stanovnika za koje je ovo kapitalni objekat 

za život i opstanak života na selu. 

„ Zahvalni smo gradonačelniku koji će 

omogućiti sredstva, a i njegova današnja 

posjeta nam je garancija da će ovaj objekat 

biti završen i da će biti u funkciji građana 

ove mjesne zajednice u naredne 3-4 godine 

budući da je riječ o zaista velikom 

objektu“, rekao je Lajić. 

On je dodao da će u novom domu biti 

mjesta i za regionalnu kancelariju 

Lamovite i Bistrice koja je trenutno 

smještena u obližnjoj ambulanti porodične 

medicine, a planirani su i drugi sadržaji za 

poboljšanje kvaliteta društvenog života 

svih generacija Gornje Lamovite. 

 

Gradonačelnik sa generalnim konzulom 

Hrvatske u BiH  

 

Gradonačelnik Prijedora Dalibor Pavlović 

izjavio je nakon  razgovora sa generalnim 

konzulom Republike Hrvatske u BiH sa 

sjedištem u Banja  Luci  Zoranom 

Piličićem, da će grad podržati projekte koje 

inicira Vlada Hrvatske i učestvovati u 

njima. 

 „Konstatovali smo da sve što dođe za sve 

građane i hrvatsku populaciju u Prijedoru 

je značajno i grad će to prihvatiti i 

podržati“, rekao je Pavlović novinarima 

nakon sastanka. 

 On je podsjetio da grad već učestvuje u 

takvim projektima, kao što je izgradnja 

dalekovoda za Briševo u dužini od 3,5 

kilometara. 

 

 
 

 „Kao što smo i ranije najavili, planiramo 

otvaranje kancelarije za dijasporu u kojoj 

će raditi po jedan Bošnjak, Hrvat i Srbin, a 

koja će povezivati grad sa svojim 

sugrađanima izvan teritorije Republike 

Srpske i BiH“, dodao je Pavlović. 

 Piličić je izjavio da se prijatno iznenadio 

optimizmom, energijom i operativnošću 

gradonačelnika Pavlovića, ističući 

očekivanje da će projekti koji su aktuelni i 

po nekoliko godina sada biti i realizovani, 
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poput elektrifikacije i putne infrastrukture 

u selima sa hrvatskim življem. 

 „Otvaranje kancelarije za dijasporu od 

velike je koristi kao spona prema dijaspori 

jer znamo da je puno Hrvata u inostranstvu 

, a rođeni su  ovdje, i obostrana korist je 

neizmjeriva“, rekao je Piličić. 

 On je pozdravio otvorenost 

gradonačelnika za učešće u projektima 

kroz sufinansiranje gdje bi dio novca dao 

grad, a dio Vlada Hrvatske. 

 „Te ideje ću prenijeti i tražiti podršku od 

Vlade Hrvatske na korist i ovdašnjih 

Hrvata i svih drugih koji ovdje žive“, 

dodao je Piličić. 

 Predsjednik Udruženja građana „ Altruist“ 

rekao je da su Hrvati u Prijedoru godinama 

zapostavljeni i da su najpotrebniji projekti 

niskonaponska mreža i putevi.  

 

Gradonačelnik razgovarao sa ministrom 

saobraćaja i veza Republike Srpske 

 

Gradonačelnik Prijedora Dalibor Pavlović 

je razgovarao sa Nedeljkom Ćorićem , 

ministrom saobraćaja i veza Republike 

Srpske. 

 Pavlović je nakon sastanka izjavio 

novinarima da je s ministrom Ćorićem 

razgovarao o izgradnji kružnih tokova kod 

Vilaka i na Tešiniću za koje će grad izradu 

planske dokumentacije završiti u što 

skorijem roku kako bi se sagledale 

mogućnosti Ministarstva za realizaciju tih 

projekata. 

„Apelujem na građane koji imaju zemljište 

na tom području da gradu izađu u susret 

prilikom eksproprijacije“, poručio je 

Pavlović. 

 On je dodao da je za zaobilaznicu koja 

stoji 20 godina dogovoreno da grad 

obezbijedi imovinsko-pravne odnose i da 

se završi eksproprijacija. 

 „Onda ćemo vidjeti u narednom perodu da 

li postoji mogućnost Ministarstva da se 

obezbijede sredstva i zajedničkim snagama 

grad i Ministarstvo da završe projekat“, 

naveo je Pavlović. 

 

 
 

On je dodao da je grad predložio 

prekategorizaciju puta Trnopolje - 

Omarska kako bi prešao u nadležnost 

„Puteva Republike Srpske“ što bi gradu 

znatno olakšalo održavanje infrastrukture. 

 Ministar saobraćaja i veza Republike 

Srpske Nedeljko Ćorić izjavio je  da Vlada 

Republike Srpske zajedno sa gradom 

Prijedor ima niz ozbiljnih, velikih 

infrastrukturnih projekata koji će zasigurno 

promijeniti i način života i mogućnosti i 

perspektive u ovom gradu. 

 „Mi ćemo zasigurno već u idućoj godini 

krenuti sa izgradnjom auto-puta Prijedor - 

Banjaluka, već u ovoj godini radimo 

rehabilitaciju puta između Banjaluke i 

Prijedora. Razgovarali smo o dvije kružne 

raskrsnice i vjerujem brzo ćemo otkloniti 

sve nedostatke i ući u fazu obezbjeđenja 

sredstava za realizaciju“, rekao je Ćorić 

novinarima u Prijedoru nakon sastanka sa 

gradonačelnikom Daliborom Pavlovićem. 

 On je ocijenio da agilnost i 

zainteresovanost gradonačelnika i njegovih 

saradnika pokazuju da će grad Prijedor biti 

grad završenih projekata, a ne više grad 

započetih, a nezavršenih investicija. 

 Pavlović i Ćorić sa saradnicima su obišli 

lokacije „Vilako“ i Tešinić na kojima je u 

planu izgradnja kružnih raskrsnica.  

 

Zahvalnice i sadnice za učesnike Akcije 

„ Čisto proljeće“ 

 

Gradonačelnik Prijedora Dalibor Pavlović 

uručio je na prigodnoj svečanosti ispred 

zgrade Gradske uprave Prijedor zahvalnice 
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i nagrade/sadnice/  učesnicima akcije 

„Čisto proljeće“. 

 

 
 

Akciju je prvi put proteklog vikenda 

organizovalo Odjeljenje za saobraćaj, 

komunalne poslove i zaštitu životne 

sredine i imovinsko-stambene poslove sa 

idejom da se  i na ovaj način utiče na 

podizanje ekološke svijesti građana. 

Gradonačelnik Pavlović  je novinarima 

izjavio da se veliki broj građana uključio u 

ovu akciju koja je  u našem  gradu  

napravila značajan pomak u očuvanju naše 

društvene zajednice kada je ekologija u 

pitanju. 

„ Iskreno nismo očekivali baš ovoliki 

odziv, ali je to poprimilo jedan veliki 

zamajac koji je krenuo u ovom gradu u ova 

dva-tri dana koliko je trajala akcija i zaista 

sam ponosan na sve naše građane koji su 

dali svoj doprinos pogotovo mladi ljudi, 

omladinska udruženja, veliki broj savjeta 

mjesnih zajednica kao i građana koji su se 

po selima uključili u ovu veliku priču“, 

rekao je Pavlović. 

On je najavio da će ove akcije biti što 

češće organizovane sa ciljem očuvanja 

životne sredine i da će grad u svojim 

mogućnostima biti podrška ovakvim 

aktivnostima. 

Predsjednik Omladinske organizacije „ 

Čuvari Sane“ Milan Sadžak je izjavio da 

je, sudeći prema broju sadnica koje su 

namijenjene kao nagrade za učesnike 

akcije,  to znak da se dosta ljudi potrudilo 

da da svoj doprinos ovog akciji. 

„ Stojim pri tome da više aktivnosti treba 

da bude i bez nagrada mada je to neki naš 

mentalitet da ipak treba da se podstakne taj 

rad mada nam dosta  znači podrška grada u 

ovoj i sličnim aktivnostima “, rekao je 

Sadžak. 

 

Počelo sa radom  Odjeljenje za 

poljoprivredu i ruralni razvoj 

 

Gradonačelnik Prijedora Dalibor Pavlović 

izjavio je  prilikom posjete 

novoosnovanom Odjeljenju za  

poljoprivredu i ruralni razvoj da je cilj 

formiranja ovog  Odjeljenja , kao nove 

organizacione jedinice u Gradskoj upravi, 

veća podrška poljoprivrednim 

proizvođačima. 

 „Odlučili smo da bude locirano na 

Pećanima kod zelene pijace, što je jako 

značajno za građane da će imati odjeljenje 

na jednom mjestu, a i za ljude koji rade 

ovdje da imaju veći promet. Očekujemo da 

će ovo biti prvi korak ka boljem razvoju 

poljoprivrede i odnosa Gradske uprave 

prema poljoprivrednicima i da će ta 

saradnja biti još bolja“, rekao je Pavlović. 

 

 
 

 Vršilac dužnosti načelnika Odjeljenja za 

poljoprivredu i ruralni razvoj Danijel Egić 

izjavio je da je ovo jako dobar potez nove 

gradske vlasti i da poljoprivreda zaslužuje 

da ima posebno odjeljenje i zbog činjenice 

da je gotovo 70 odsto površine Prijedora 

ruralno područje i da na tom području živi 

oko 40.000 ljudi. 

„Na ovaj način će poljoprivrdnici moći da 

brže jednostavnije i kvalitetnije obave sve 

svoje potrebe“, ocijenio je Egić i najavio 
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da će najprije raditi na završetku hladnjače 

u Omarskoj i na novom programu za 

podsticaje. 

Direktor Gradske tržnice Prijedor Darko 

Zgonjonin rekao je da je zgrada zelene 

pijace na Pećanima do sada bila 

neiskorištena i pozdravio je odluku 

Gradske uprave da tu smjesti novo 

odjeljenje. 

„Smatram da će i grad i građani i Gradska 

tržnica imati višestruku korist od ovog 

poteza“, dodao je Zgonjanin. 

  

Predsjednica Republike Srpske Željka 

Cvijanović u Prijedoru: Grad ima jaku 

poslovnu inicijativu , dobija i novi vrtić 

 

Predsjednik Republike Srpske Željka 

Cvijanović izjavila je da u Prijedoru 

postoji jaka i razvijena poslovna 

inicijativa, te najavila da će ovaj grad 

dobiti i novi vrtić, jer oko 200 mališana 

svake godine ostane neupisano. 

Cvijanovićeva je navela da su to sredstva 

koja se mogu angažovati direktno iz 

Kabineta predsjednika Republike, te 

naglasila da uvijek stoji na usluzi kada su u 

pitanju izgradnja ili rekonstrukcija vrtića, 

škola, dječijih igrališta. 

"Gradska uprava i gradonačelnik mogu 

računati na ta sredstva, posebno zato što 

imamo velike potrebe iskazane na dva 

mjesta i sigurno će to biti nešto realizovane 

tokom ove i sljedeće godine", rekla je 

Cvijanovićeva novinarima nakon sastanka 

s gradonačelnikom Daliborom Pavlovićem. 

Ona je ocijenila da u Prijedoru postoji jaka 

i razvijena poslovna inicijativa, ali i 

problemi s kojima se suočavaju privrednici 

širom Republike Srpske, gdje je uloga i 

lokalnog i republičkog nivoa vlasti da 

tijesno sarađuje s njima radi stvaranja 

boljih pretpostavki za nova radna mjesta, 

proširenje djelatnosti i proširenje 

kapaciteta. 

"Sve što bude u moći republičkih organa 

stajaćemo na usluzi lokalnim organima 

vlasti da bi oni savladali određene 

poteškoće. Ono što ostaje strateški projekat 

ovdje, a evo i ja sam se uvjerila putujući 

prema Prijedoru, jeste definitivno ta 

potreba izgradnje auto-puta koja će 

rasteretiti saobraćaj i omogućiti bolju 

komunikaciju i građanima i privredi", 

dodala je Cvijanovićeva. 

Ona je izrazila zadovoljstvo što je Gradska 

uprava opredijeljena da se razvojni put 

obezbijedi i da se tijesno sarađuje sa 

republičkim institucijama, koje će biti na 

usluzi za sve što se odnosi na sanaciju 

putne infrastrukture i druge važne stvari. 

"Dogovorili smo se da pokušamo na 

različite kombinovane načine da pokažemo 

svoju podršku i kada je u pitanju privredni 

sektor", istakla je Cvijanovićeva. 

Ona je najavila i sastanke sa Vladom 

Republike Srpske, Ministarstvom zdravlja i 

socijalne zaštite i lokalnom upravom o 

potrebama bolnice "Doktor Mladen 

Stojanović" koja pokriva šest lokalnih 

zajednica prijedorske regije. 

"Ovdje su ambicije da se uđe u ozbiljniju 

rekonstrukciju i da se bolnica u Prijedoru 

pridruži svim našim modernim bolnicama 

koje su ili napravljene ili rekonstruisane 

širom Republike Srpske", zaključila je 

Cvijanovićeva. 

Pavlović je podsjetio da je novi vrtić 

neophodan gradu jer oko 200 djece ostaje 

neupisano svake godine, kao i da su 

razgovarali o pomoći u sanaciji krova 

područne škole u Donjoj Dragotinji koji 

prokišnjava. 

"Tu će predsjednica pomoći Gradskoj 

upravi da zajedničkim snagama izvršimo 

rekonstrukciju tog krova", dodao je 

Pavlović. 
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On je istakao da je dogovoreno da se 

određena pomoć zajedničkim snagama 

uputi u mjesnu zajednicu LJubija koja je, 

prema njegovoj ocjeni, u proteklom 

periodu bila zapostavljena od Gradske 

uprave. 

"Pomoći ćemo rekonstrukciju krova 

osnovne škole u LJubiji i izgradnju 

dječijeg igrališta. Takođe ćemo 

zajedničkim snagama raditi na rješavanju 

problema Ulice Tone Perića koja je u 

nadležnosti `Puteva Republike Srpske`. 

Predsjednica će pomoći da se izvrši 

rekonstrukcija tog puta", naveo je 

Pavlović. 

 

Predsjednica Republike Srpske Željka 

Cvijanović u posjeti LJubiji: Otkloniti 

prepreke u poslovanju privrednika i 

preduzetnika 

  

Predsjednica Republike Srpske Željka 

Cvijanović izjavila je da lokalne i 

republičke institucije treba da rade zajedno 

da bi otklanjale prepreke u poslovanju 

preduzetnika, privrednika i ljudi koji 

drugim ljudima obezbjeđuju plate. 

 „Meni je zadovoljstvo da sam u prilici da 

posjetim jedan privredni subjekt koji 

predano radi i zapošljava 33 čovjeka sa 

namjerom, perspektivom i planovima da se 

taj broj znatno poveća“, rekla je 

Cvijanovićeva novinarima u LJubiji gdje je 

sa delegacijom Gradske uprave posjetila 

preduzeće „Tvek“. 

 Ona je najavila da će se uključiti, koliko je 

u njenoj moći, ali i angažovati republičke 

institucije da zajedno sa lokalnim vlastima 

iznađu rješenje za problem koji se odnosi 

na korištenje zemljišta radi obezbjeđivanja 

perspektive za proširenje proizvodnje, 

dodajući da je treći put u LJubiji i da ima 

utisak da je „zamro život u mjestu koje je 

nekad bujalo životom i imalo dosta 

privrednih aktivnosti“. 

„Mislim da će biti zaista veliki izazov za 

lokalnu vlast zajedno sa republičkim 

vlastima da pokuša vratiti život u ovo 

mjesto i vratiti LJubiji nešto od njenog 

starog sjaja, da pokušamo da saniramo ono 

što je vezano za infrastrukturu, za uslove 

života ljudi koji žive ovdje, ali isto tako i 

stvaranje pretpostavki za neke druge koji 

bi došli nakon toga da žive ovdje“, navela 

je Cvijanovićeva. 

 

 
  

Ona je dodala da je svjesna da to 

predstavlja veliki zadatak, ali da su i 

gradonačelnik i lokalna uprava 

opredijeljeni da zajedničkim naporima sa 

Vladom Republike Srpske i republičkim 

institucijama, sa privrednicima i svima koji 

žele da ulažu u Prijedor i LJubiju, da 

upuste u taj veliki zadatak da ovo mjesto 

doživi nešto od svoje slavne, sjajne 

prošlosti. 

 „Sigurna sam da to, polako, dakle korak 

po korak, ako smo posvećeni i predani, 

možemo i učiniti“, poručila je 

Cvijanovićeva. 

 Gradonačelnik Prijedora Dalibor Pavlović 

rekao je da je organizovana posjeta 

privredniku koji je izvozno orijentisan i 

koji je odlučio da proširi proizvodne 

kapacitete. 

 „Postoji problem sa zemljištem, ali 

pokušaćemo iznaći način da se to riješi 

kako bi sve moglo funkcionisati na najbolji 

način. Ovoj mjesnoj zajednici je malo 

pažnje posvećivano, a to će se promijeniti i 

prvi konkretni radovi koji počnu u 

Prijedoru, doći ćemo u LJubiju da 

počnemo rješavati probleme koji su ovdje 

gomilani godinama“, najavio je Pavlović. 

 Vlasnik i direktor „Tveka“ Duško Dolinić 

podsjetio je da je preduzeće formirano 

2002. godine, a s proizvodnjom počelo 

2006. godine, da proizvodi dvije vrste 
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rudarskih eksploziva, zapošljava 33 

radnika i izvozi u susjedne zemlje. 

 „Nadam se da ćemo preći u novi pogon, 

povećati proizvodnju za možda tri puta, uz 

zapošljavanje novih radnika. Znači nam 

puno posjeta predsjednice. To je veliki 

podstrek u daljem radu i zahvaljujemo se u 

ime svih radnika što je izdvojila vrijeme i 

nadamo se da ćemo u narednom periodu 

biti još bolji“, dodao je Dolinić. 

 Predsjednik savjeta mjesne zajednice 

LJubija Goran Praštalo rekao je da je kao 

predstavnik mještana LJubije iznio 

predsjednici probleme ove mjesne 

zajednice. 

 „Već 16 godina smo u teškoj jednoj 

dubiozi, mraku i sivilu, ali, evo, nadamo 

se, dolaskom novog gradonačelnika i nove 

Gradske uprave i uz pomoć Vlade 

Republike Srpske i predsjednice Republike 

Srpske, da ćemo LJubiji bar malo sjaja da 

vratimo“, poručio je Praštalo.  

 

  

Odbornici Skupštine grada Prijedora 

usvojili su na 5.sjednici  budžet za 2021. 

godinu u iznosu od 41.324.680 KM. 

  

Vršilac dužnosti načelnika Odjeljenja za 

finansije Maja Kunić rekla je da je 

usvojeni budžet za oko 650.000 KM ili za 

oko 1,5 odsto veći od nacrta, da je za 

nepuna tri miliona manji od plana budžeta 

za 2020. godinu, a za oko 1,1 milion 

maraka manji u odnosu na izvršenje 

budžeta za prošlu godinu. 

 „Nažalost, nismo bili u mogućnosti da 

povećamo prihode više, upravo zbog 

velikog uticaja pandemije“, rekla je 

Kunićeva. 

Gradonačelnik Prijedora Dalibor Pavlović 

rekao je da prema nacrtu analize budžeta, 

čiju će konačnu verziju dobiti do kraja 

sedmice, deficit u budžetu grada 

iznosi 3.839.403,75 KM, što, uz uslove 

pandemije i smanjene prihode, govori o 

težini situacije. 

„Mislim da nijedna politička partija ne bi 

trebalo da bude nezadovoljna ovim 

budžetom. Trudićemo se da uradimo sve 

ono što je neophodno u ovoj ili idućoj 

godini. Ovaj mandat je malo da završimo 

sve što je započeto a nije završeno, kao i 

sve što smo planirali“, naveo je Pavlović. 

On je podsjetio da je stopa zaduženosti 

11,86 odsto od dozvoljenih 18 odsto, da tu 

nisu uračunate garancije „Toplani“ i još 

neke druge garancije i da će grad morati ići 

u kreditno zaduženje zbog deficita i zbog 

mjesečnih rata od 400.000 do 500.000 KM 

koje je teško ispoštovati. 

 „Gledaćemo da idemo u kredit da 

zatvorimo deficit i smanjimo mjesečnu 

ratu, a to će sve ovdje na Skupštinu pred 

odbornike i zajednički ćemo donijeti 

odluku“, najavio je Pavlović. 

On je dodao da je moguće da neki 

budžetski korisnici neće biti zadovoljni 

budžetom, ističući da se nisu pravila 

umanjenja tamo gdje nisu morala. 

„Vjerujem da svi rezonuju situaciju s lošim 

punjenjem i deficitom. Većina 

amandamana je i uvažena, iako ne na 

posebnim stavkama. Nadamo se da će do 

rebalansa stanje biti bolje“, zaključio je 

Pavlović. 

U prva tri mjeseca ove godine Gradska 

uprava funkcionisala je putem odluke o 

privremenom finansiranju. 

 

Gradonačelnik Prijedora Dalibor 

Pavlović i direktor Garantnog fonda 

Republike Srpske Radivoja Krčmar  

potpisali protokol o saradnji  

 
"Garantni fond pomaže privrednicima 

prilikom zaduženja kod banaka dajući 

garanciju da će ti krediti biti vraćeni čime 

se njima omogućava lakše odobravanje i 

dobijanje tih kredita", rekao je Pavlović 

medijima nakon potpisivanja protokola. 

On je istakao da slijedi formiranje 

Privrednog savjeta grada Prijedora, kao i 

zajednički sastanak privrednika i 

predstavnika Garantnog fonda Republike 

Srpske. 

"Grad ima Fondaciju za razvoj koja 

funkcioniše na sličan načina,a visina 

garancije grada je 35 odsto. Dogovarali 

smo sa Garantnim fondom da i oni 
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učestvuju i ta garancija će vjerovatno ići na 

70 odsto, što će biti veoma značajno za 

naše privrednike da obezbijede veća 

sredstva koja su im potrebna", istakao je 

Pavlović. 

Pavlović je najavio da će biti otvorene 

zajedničke kancelarije Garantnog fonda i 

IRB-a na jednom mjestu u Prijedoru gdje 

će predstavnici ovih institucija dolaziti 

nekoliko puta sedmično da budu na usluzi 

privrednicima Prijedora i da im pružaju 

potrebne informacije. 

Krčmar je istakao da Garantni fond 

Republike Srpske ima protokole o saradnji 

sa 40 lokalnih zajednica i šest 

ministarstava u Vladi Republike Srpske, da 

je kapital fonda 30 miliona maraka, a da 

može izdati 90 miliona maraka garancija. 

"Ovdje imamo namjeru da ozbiljno 

budemo prisutni. To je značajan grad gdje 

se naslanja još pet opština u regiji. Mi 

ćemo pratiti ona privredna društva koja 

ostvaruju dobit. Mi ne ostvarujemo profit, 

to rade banke i firme, a mi imamo 

minimalne naknade i tako funkcionišemo 

po zakonu od 2011. godine", rekao je 

Krčmar. 

On je predstavio i kovid program kao 

podršku privrednim subjektima da banke 

podrže firme koje su trpjele štetu u 

pandemiji, gdje Vlada garantuje 70 odsto 

kredita. 

"Već se vide dobri pomaci, to su dobri 

uslovi, do sedam godina su krediti i nešto 

su povoljnije kamate od redovnih. Zasad 

smo ugovorili 160 miliona maraka 

plasmana banaka privrednim društvima, 

ukupan okvir je 328 miliona, a može se 

angažovati od 50.000 KM do 400.000 

KM", naveo je Krčmar. 

On je dodao da su u Prijedoru, pored ovog 

kovid programa, izdate garancije za 11 

miliona maraka kredita ovdašnjim 

firmama. 

 

 

 

 

 

 

Gradonačelnik Prijedora Dalibor 

Pavlović i predsjednik Fondacije "Za 

porodicu" Dragan Dakić potpisali  

ugovor o realizaciji projekta "Prijatelji 

porodice". 

 

Cilj projekta je podrška porodicama sa 

troje ili više djece, ali i privrednicima. 

"Od sutra do 19. marta traju prijave za 

`Ponosnu karticu Republike Srpske` gdje 

će se roditelji uz minimalnu dokumentaciju 

koja potvrđuje ispunjenost uslova 

registrovati u prostorijama Gradske uprave, 

a 26. marta je projektovnai datum početka 

podjele kartica u Prijedoru", rekao je 

Dakić. 

On je istakao da očekuje da bude potpisano 

što više ugovora s lokalnim privrednicima 

kojima se otvara veb šop putem aplikacije 

za mobilne telefone potpuno besplatno i u 

neposrednoj komunikaciji njih i kupaca 

koji nisu ograničeni samo na kategoriju tri 

plus, a troškove svega toga za njih snosi 

Gradska uprava. 

" Istakao značaj ovog datuma kad je 

gradonačelnik na njegovu inicijativu me 

pozvao da zaključimo na današnji datum 

ovaj ugovor pokazujući time jednu 

konstantnu pažnju prema ponosnim 

majkama iz grada Prijedora", istakao je 

Dakić. 

On je dodao da je procedura za dobijanje 

kartica pojednostavljena i majke treba 

samo da popune jedan obrazac u Gradskoj 

upravi i da prilože kućnu listu. 

Gradonačelnik Prijedora Dalibor Pavlović 

je izjavio da je ovo način da se čestita 8. 

mart majkama koje su odlučile u ovim 

teškim vremenima da imaju troje ili više 

djece. 

"To je mali znak pažnje ove Gradske 

uprave i ono što želi da pokaže da cijeni 

sve one roditelje i porodice koje imaju 

troje ili više djece. Grad se obavezao da će 

finansirati izradu kartica i aplikaciju 

internet šop za privrednike", naveo je 

Pavlović. 

 

______________________      

Izdavač: Grad Prijedor 


